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    P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat azi, 26.03.2025, orele 1300, în cadrul ședinței ordinare 

a  Consiliului   Local  al  Comunei  Făgețelu, Județul  Olt. 

 

 

         Ședința  de   azi  este   deschisă  de  d-na  secretar general al Comunei Făgețelu, Județul Olt  

Șerban Alina Florentina. 

   DOMNILOR   CONSILIERI: 

        Ați  fost  convocați  în  ședința  ordinară  prin  Dispoziția  Primarului  Comunei Făgețelu, 

Județul Olt ,  cu  nr. 74  din  data  de  20.03.2025 . Din  consultarea condicii  de prezență  rezultă  

că sunt prezenți 8 consilieri    locali din totalul de 9 consilieri  ce  compun Consiliul  Local al 

comunei Făgețelu, domnul consilier local Turcu Mihai lipsind din cauza unor probleme 

medicale.  

        La  ședința  de  azi  este  întrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   de  

hotărâre înscrise pe  ordinea  de  zi. 

După prezența făcută de către Secretarul general al UAT Făgețelu, care a constatat că 

sunt îndeplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, şedinţa 

fiind statutară şi potrivit prevederilor art. 138, alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Secretarul general al comunei citește  Procesul-verbal al şedinței extraordinare  din 

data de 10.03.2025. 

Domnul consilier local Popescu Eugen, susține că trebuie soluționată neapărat problema 

cu materialele pentru care preotul Ștefan Marian a primit bani de la Primărie.  

Se supune la vot Procesul – verbal al ședinței din data de 26.03.2025 care este votat cu 8 

voturi din 8. 

ROMÂNIA 

PRIMĂRIA COMUNEI FĂGEŢELU 

JUDEŢUL OLT 

E-mail : primariafagetelu@yahoo.ro 

 Tel/Fax: 0249469523 
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Domnul  Președinte de ședință, consilier local Dumitru Laurențiu, preia lucrările şedinţei 

consiliului local şi prezintă ordinea de zi a ședinței adusă la cunoștința consilierilor locali prin 

Invitația cu nr. 984/20.03.2025 și   o supune aprobării consiliului local, prin vot, în conformitate 

cu prevederile art. 135, alin. (7), din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 

În urma votului deschis, exprimat prin ridicare de mâini, ordinea de zi a şedinţei este 

aprobată cu votul unanimității consilierilor locali prezenți, ordine de zi care cuprinde: 

1. Adoptarea procesului – verbal al ședinței anterioare. 
2. Proiect de hotărâre privind  alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al 

comunei Făgețelu pentru ședințele din lunile aprilie  2025 – iunie 2025 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Făgețelu pe anul 2025 . 
4. Proiect de hotărâre privind Programului anual de achiziţii publice pentru anul 2025. 
5. Propuneri, întrebări, interpelări. 
Domnul  preşedinte de şedinţă, consilier local Dumitru Laurențiu, supune dezbaterii și 

aprobării proiectele de hotărâre aprobate la ordinea de zi, respectiv: 

1. Proiect de hotărâre privind  alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al 

comunei Făgețelu pentru ședințele din lunile aprilie  2025 – iunie 2025. 

Doamna secretar general al comunei Șerban Alina Florentina citește raportul de specialitate 

privind  alegerea președintelui de ședință al Consiliului Local al comunei Făgețelu pentru 

ședințele din lunile aprilie  2025 – iunie 2025. Se alege ca președinte de ședință pentru lunile 

respective doamna consilier local Durlă Florica Cecilia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu numărul 16. Se adoptă hotărârea cu nr.16 

din 26.03.2025 cu 8 voturi din totalul de 8 voturi. 

2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului local al comunei Făgețelu pe anul 

2025. 

Doamna referent superior Berechet Viorica citește raportul de specialitate privind aprobarea 

bugetului local al comunei Făgețelu pentru anul 2025. 

Domnii consilieri locali doresc să se discute pe fiecare punct privind investițiile: 

- Sunt de acord ca suma de 10.000 lei să fie folosită pentru acoperirea terenului de 

minifotbal de la școală cu plasă. 

- Se discută alocarea sumei de 500.000 lei pentru repararea fostei primării din Chilia cu 

care domnii consilieri nu sunt de acord și hotărăsc ca suma să rămână în buget dar să se 

repare o altă clădire. 

Domnul primar îi cere doamnei secretar general Șerban Alina Florentina să explice 

pentru ce este necesară reabilitarea clădirii. 
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       În momentul în care doamna secretar încearcă să explice, domnul consilier local Popescu 

Eugen îi zice să tacă din gură că ea nu are dreptul să vorbească începe să   aducă jigniri familiei 

doamnei secretar. 

Doamna secretar îi atrage atenția că suntem în ședință să discutăm problemele de pe Ordinea de 

zi și nu despre familiile participanților la ședință. 

Atunci domnul consilier Popescu Eugen îi zice doamnei secretar să tacă din gură că și așa ocupă 

funcția ilegal. 

Se discută problema achiziționării unei vidanje pentru I.S.U. iar achiziționarea acesteia este 

aprobată de 7 consilieri din cei 8 prezenți, domnul consilier local Popescu Eugen nefiind de 

acord fără a explica care sunt motivele. 

- Se discută problema forării unui puț de mare adâncime și investiție este aprobată de toți 

consilierii locali 

- Investiția privind instalarea de panouri fotovoltaice și achiziționarea și instalare unei stații 

de clorinare la ZAP 2 Ciorâca este agreată de toți consilierii locali prezenți. 

- În ceea ce privește asfaltarea străzii Preot Lipă consilierii locali nu sunt de acord și doresc 

ca suma să fie retrasă de la investiții și să rămână în fondul de rezervă, dar totuși sunt de 

acord ca suma de 100.000 să fie adăugată la suma alocată pentru montarea panourilor 

fotovoltaice. 

Doamna consilier local Stănescu Florentina spune că este de acord cu asfaltarea străzii, în 

memoria preotului al cărui nume îl poartă strada, dar domnul consilier Popescu Eugen i-a 

zis să tacă din gură că nu șie ea ce vorbește că preotul a fost un nenorocit. 

De asemenea în momentul în care doamna consilier Matei Elena Denisa a expus o părere 

cu privire la problemele legate de prezenta ședință domnul consilier Popescu Eugen i-a 

zis să tacă din gură și să își vadă de treaba ei. 

În replică domnul consilier Nica Gabriel – Marin intervine și îi atrage atenția domnului 

consilier Popescu Eugen că nu are dreptul să le interzică să își exprime părere și afirmă ” 

la ce mai facem ședințe, nu vrei să se facă ședință numai cu tine, să vorbești numai tu și 

să votezi tu pentru toți, dacă nouă ne interzici să vorbim?” 

- Se stabilește ca banii alocați pentru culte să fie împărțiți în mod egal pentru fiecare 

biserică. Domnul consilier local Popescu Eugen nu este de acord ca bisericile să 

primească bani dar fără a explica clar motivul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu numărul 17. Se adoptă hotărârea cu nr.17 

din 26.03.2025 cu 8 voturi din totalul de 8 voturi. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual de achiziţii publice 

pentru anul 2025. 
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Doamna secretar general al comunei Șerban Alina Florentina citește raportul de specialitate 

privind aprobarea  Programului anual de achiziţii publice pentru anul 2025. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu numărul 18. Se adoptă hotărârea cu nr. 18 din 

26.03.2025 cu 8 voturi din totalul de 8 voturi. 

  

Întrebări, interpelări, diverse. 

Se înscriu la cuvânt domnii: -  TĂNASE MARIN 

                             -  POPESCU EUGEN 

                             -  NICA MARIAN 

Domnul consilier local Tănase Marin solicită: 

Să se stabilească situația cu indicatoarele de restricție acces de pe strada Isaci și să se 

pună două indicatoare într-o curbă mai periculoasă de pe  strada  Isaci. 

Domnul consilier local Popescu Eugen aduce din nou în discuție problema cu 

comisia de verificare a materialelor achiziționate de preotul Ștefan Marian din banii 

alocați de primărie și se stabilește ca din comisie să facă parte  

- Țopârlan Constantin – inspector superior  

- Drăgușin Marian – Laurențiu - viceprimar 

- Popescu Eugen – consilier local 

- Dumitru Laurențiu – consilier local 

Solicită ca islazul deținut de domnul Ghica, în suprafață de 8,3 ha. să fie redat în 

exploatare. 

Domnul consilier local Nica Gabriel – Marian solicită să se facă o mică parcare 

pe șoseaua din fața de la market sau să se pună piatră. 

Domnul  preşedinte de şedinţă, consilier local Dumitru Laurențiu, mulţumeşte consilierilor 

locali și invitaților pentru participarea la şedinţă şi declară încheiate lucrările şedinţei 

Consiliului local, convocat în şedinţă ordinară prin Dispoziţia nr. 74 emisă de primarul 

comunei Făgețelu la data de 20.03.2025. 

 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                       P.  SECRETAR GENERAL UAT                                             
                    CONSILIER,                                                      ȘERBAN ALINA FLORENTINA 
          DUMITRU LAURENȚIU                                           

 


